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PROTOKÓŁ 
Z 35 POSIEDZENIA ZDALNEGO KOMISJI EDUKACJI, SPORTU I REKREACJI 

 

w dniu 28.09.2022 r. 
Skład komisji 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Posiedzenie zdalne odbyło się w godz. od 18:10 do 18:40 

Posiedzenie prowadził: Marcin Rzeszowski 

 

Lista obecności - w załączeniu  

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Komisji Edukacji Sportu i Rekreacji otworzył obrady Komisji w dniu 28.09.2022 i na 

podstawie listy obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący zaproponował następujący porządek dalszych obrad: 

• Punkt 3 Omówienie zadań zrealizowanych w placówkach oświatowych w okresie wakacyjnym 

• Punkt 4 Omówienie planowanych wydarzeń związanych z 50 rocznicą przyłączenia Mydlnik 

do Krakowa 

• Punkt 5 Sprawy bieżące 

• Punkt 6 Oświadczenia i komunikaty 

• Punkt 7 Zamknięcie posiedzenia 

Komisja przyjęła porządek obrad. 11 członków głosowało za 0 przeciw 0 wstrzymało się. 

 

3. Omówienie zadań zrealizowanych w placówkach oświatowych w okresie wakacyjnym 

IMIĘ I NAZWISKO 

WALDEMAR ANTOSIEWICZ  

WOJCIECH BORKOWSKI  

TOMASZ FABIAŃCZYK  

ADAM GOCH 

WALDEMAR JANUSZ 

MARCIN KOTEK 

RYSZARD KULCZYCKI 

WOJCIECH LITWICKI  

MARCIN RZESZOWSKI 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 

BARTOSZ SMOK 

BOGDAN SMOK 

STEFAN SULIŃSKI 

MAŁGORZATA TUREK 



Przewodniczący Komisji przekazał informację na temat realizacji zadań inwestycyjnych w zakresie 

remontów w placówkach edukacyjnych realizowanych w okresie wakacyjnym. Pan Adam Goch 

sprostował informację na temat szkoły podstawowej nr 138, że w ramach remontu, nie zostały 

wymienione drzwi do sal. 

Pani Małgorzata Turek przekazała informację na temat odbioru wymiany drzwi w przedszkolu nr 82. 

 

4. Omówienie planowanych wydarzeń związanych z 50 rocznicą przyłączenia Mydlnik do Krakowa 

Pan Tomasz Fabianczyk przedstawił propozycję organizacji konkursu historycznego oraz turniej 

sportowego przez szkołę podstawową nr 138 w związku z 50 rocznicą przyłączenia Mydlnik do 

Krakowa. Komisja ustaliła, że Pan Fabiańczyk doprecyzuje nazwy oraz dokładny plan tych wydarzeń 

z dyrekcją szkoły i przekaże dokładniejsze informacje Komisji na następnym posiedzeniu.  

 

5. Sprawy bieżące 

Przewodniczący przedstawił pismo od Dyrekcji Przedszkola nr 137 dotyczące prośby o sfinansowanie 

remontu schodów wejściowych do budynku przedszkola. 

Następnie przewodniczący poinformował komisję o sprawach i podjętych działaniach w związku z 

organizowanymi przez Radę Dzielnicy X III Międzyszkolnymi Mistrzostwami Krakowa w Siatkówce 

Dziewcząt. 

 

6. Oświadczenia i komunikaty 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie obrad. 

7. Zamknięcie posiedzenia 

Przewodniczący zamknął obrady Komisji o godzinie 18:40 

 

 

       

   Podpis protokolanta:         Podpis prowadzącego: 

    M. Rzeszowski                                                                    M. Rzeszowski 

 

 

 

 

 

 

 


